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Nyomtatott és online sajtó 
 

Szijjártó Péter: Magyarország készen áll a közös munkára Románia új 

kormányával 
2025. június 24. – MTI, Vasárnap, Krónika, maszol.ro, Origo.hu 

Magyarország készen áll a közös munkára Románia új kormányával, miután hazánk a mostani 

veszélyes időszakban még inkább a stabil, tiszteleten alapuló, s kölcsönösen előnyös 

együttműködésben érdekelt a szomszédos országgal - írta Szijjártó Péter külgazdasági és 

külügyminiszter kedden a Facebookon. A tárcavezető arról számolt be, hogy előző nap 

megalakult az új bukaresti kormány a Romániai Magyar Demokrata Szövetség (RMDSZ) 

részvételével. "Az imént telefonon gratuláltam Kelemen Hunor barátomnak, az RMDSZ 

elnökének. És egyetértettünk, hogy az erdélyi magyarság érdekeit leginkább az szolgálja, ha 

képviselői kormányon vannak" - közölte. "A mostani veszélyes időszakban Magyarország még 

inkább a stabil, tiszteleten alapuló, kölcsönösen előnyös együttműködésben érdekelt 

Romániával - ezt diktálják gazdasági és energiabiztonsági érdekeink, - s ebben a tekintetben is 

jó hír az RMDSZ kormányzati szerepvállalása. Készen állunk a közös munkára" - összegzett. 

 

Nacsa Lőrinc: a nemzeti összetartozást erősíti a Határtalanul Középiskolai 

Vetélkedő 
2025. június 24. – MTI, Ma7, Magyar Nemzet, Magyar Hírlap, Demokrata, hirado.hu, 

Felvidék.ma, Pannon RTV, gondola.hu 

A nemzeti összetartozást erősíti a Határtalanul Középiskolai Vetélkedő, melyen idén is több 

mint 100 ezer anyaországi és külhoni középiskolás diák vett részt - közölte Nacsa Lőrinc, a 

Miniszterelnökség nemzetpolitikáért felelős államtitkára a vetélkedő keddi online 

nagydöntőjének megnyitóján. A Miniszterelnökség nemzetpolitikai államtitkársága MTI-hez 

eljuttatott keddi közleményében felidézte, hogy a Határtalanul Programhoz kapcsolódó 

vetélkedőt idén is azzal a céllal rendezte meg az államtitkárság, hogy lehetőséget biztosítson az 

anyaországi és külhoni középiskolásoknak, hogy történelmi, földrajzi és néprajzi kérdésekben 

mérjék össze tudásukat. Nacsa Lőrinc a nagydöntőbe jutott diákokat köszöntve felidézte: a 

Határtalanul Programot 14 évvel ezelőtt azért indították el, hogy erősítsék a nemzeti 

összetartozás érzését és a magyar közösségeket szerte a Kárpát-medencében. A program 

indulásakor az volt a cél, hogy a magyarországi diákok közvetlen tapasztalatot szerezzenek a 

külhoni régiókról, közös természeti és történelmi kincseinkről és a külhoni magyar 

közösségekről. Kiemelte: a Határtalanul vetélkedő a közös emlékeket a versenyzés élményével 

gazdagítja. 
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https://vasarnap.hu/2025/06/24/rmdsz-4/?utm_source=hirstart&utm_medium=referral&utm_campaign=ct
https://vasarnap.hu/2025/06/24/rmdsz-4/?utm_source=hirstart&utm_medium=referral&utm_campaign=ct
https://ma7.sk/oktatas/nacsa-lorinc-a-nemzeti-osszetartozast-erositi-a-hatartalanul-kozepiskolai-vetelkedo
https://ma7.sk/oktatas/nacsa-lorinc-a-nemzeti-osszetartozast-erositi-a-hatartalanul-kozepiskolai-vetelkedo
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Ferenc Viktória: megengedhetetlen, hogy a brüsszeli bürokraták a kárpátaljai 

magyarok esetében félresöprik a kisebbségi jogok fontosságát 
2025. június 24. – MTI, Demokrata, Vasárnap, gondola.hu, Székelyhon 

Az uniós értékek lábbal tiprását jelenti és megengedhetetlen a brüsszeli bürokraták részéről, 

hogy amikor a kárpátaljai magyar közösséget ért jogsértésekről van szó, félresöprik az emberi- 

és kisebbségi jogok fontosságát - jelentette ki Ferenc Viktória, a Fidesz-KDNP európai 

parlamenti (EP-) képviselője az MTI-hez eljuttatott közleményében kedden. Az EP-képviselő 

arról tájékozatott, hogy az Európai Parlament Külügyi Bizottságának tagjai Belén Martínez 

Carbonellel, az Európai Unió Külügyi Szolgálatának (EKSZ) főtitkárával folytattak eszmecserét 

kedden. Ferenc Viktória közölte: az ülés során elmondott felszólalásában kiemelte, hogy egyre 

botrányosabb kijelentések hangzanak el uniós vezetőktől. Ezek között a fideszes EP-képviselő 

az Európai Unió külügyi és biztonságpolitikai főképviselője, Kaja Kallas kijelentésére 

emlékeztetett, aki a magyar külgazdasági és külügyminiszter kárpátaljai magyar közösséget 

védő felszólalására azt találta mondani, hogy az "Európai Unión belül védjük a kisebbségi 

jogokat, nem azon kívül". 

             
Átvette kulturális miniszteri mandátumát Demeter András 
2025. június 24. – maszol.ro, Krónika 

Demeter András átvette kedden a kuturális miniszteri mandátumát a minisztérium székhelyén 

– írja az Agerpres. A szaktárca közleménye szerint az új miniszter hangsúlyozta, azzal a 

meggyőződéssel vállalja a megbízatást, hogy párbeszéddel, tisztelettel és hozzáértéssel 

megerősíthető a kultúra szerepe a társadalomban. Demeter András ugyanakkor megköszönte 

Natalia Intotero korábbi miniszternek a munkáját és az átmeneti időszakban nyújtott 

segítségét. Intotero sikert kívánt az új tárcavezetőnek és támogatásáról biztosította az átadás-

átvétel időszakában. Demeter András István 1992-ben diplomázott a Marosvásárhelyi 

Szentgyörgyi István Színművészeti Intézetben. Dijonban kulturális menedzsmentet, 

Temesváron jogot tanult. Színházvezetői elképzeléseit 23 évesen fogalmazta meg, 1993-ban 

sikeresen pályázott és kinevezték a Temesvári Csiky Gergely Színház élére. 2005–2010 között 

a román kulturális tárca igazgatójaként, majd kulturális államtitkárként szerzett tapasztalatot 

az államigazgatás és a jogalkotás terén. Ezt követően átvette a Román Közszolgálati Rádió 

elnök-vezérigazgatói megbízatását. 

 

Megszavazták Asztalos Csaba alkotmánybírói kinevezését 
2025. június 24. – maszol.ro, Krónika, Székelyhon  

Megszavazta kedden a képviselőház plénuma Asztalos Csaba alkotmánybírói kinevezését. Az 

RMDSZ által javasolt szakember kinevezését 195 támogató és 73 ellenszavazattal hagyta jóvá 

az alsóház. Asztalosnak két ellenjelöltje volt: az SOS Románia párt által javasolt Verginia 

Vedinaş 13 támogató és 255 ellenszavazatot, a Románok Egyesüléséért Szövetség (AUR) által 

jelölt Lăcrămioara Axinte pedig 60 támogató és 208 ellenszavazatot kapott. Asztalos Csaba 
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https://demokrata.hu/magyarorszag/ferenc-viktoria-megengedhetetlen-hogy-felresoprik-a-kisebbsegi-jogok-fontossagat-1015056/
https://demokrata.hu/magyarorszag/ferenc-viktoria-megengedhetetlen-hogy-felresoprik-a-kisebbsegi-jogok-fontossagat-1015056/
https://maszol.ro/belfold/Atvette-kulturalis-miniszteri-mandatumat-Demeter-Andras
https://maszol.ro/belfold/Megszavaztak-Asztalos-Csaba-alkotmanybiroi-kinevezeset
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Varga Attila helyét veszi át az alkotmánybíróságban, utóbbi megbízatása július 12-én jár le – 

számolt be az Agerpres. Mint írtuk, Dan Tanasă, az AUR képviselője félbeszakította a 

képviselőház jogi bizottságában Asztalos Csaba meghallgatását. „Aki azt hangoztatja, hogy 

Hajrá, Székelyföld!, annak nincs mit keresnie a román alkotmánybíróságban!” – üvöltötte az 

AUR-os politikus.  A magyarellenességéről elhíresült képviselő bírálta Asztalos Csaba jelölését, 

azt állítva, hogy magyar állampolgár is, és támogatta Székelyföld autonómiáját. 

 

Állandó meghívott tag képviseli a magyarságot Brassó önkormányzatában 
2025. június 24. – maszol.ro, Krónika 

Állandó meghívott tagként képviseli a magyarságot Brassó önkormányzatában Toró Tamás, 

miután a dél-erdélyi nagyvárosban két egymást követő önkormányzati ciklusban sem sikerült 

magyar képviselőt bejuttatni a tanácsba – közölte az MTI-vel a tisztségre a magyar közösség 

által jelölt politikus. Mint közölték, Toró Tamás, a Romániai Magyar Demokrata Szövetség 

(RMDSZ) Brassó városi szervezetének elnöke, volt helyi önkormányzati képviselő állandó 

meghívott tagként vesz majd részt az önkormányzati munkában. Bár szavazati joggal nem 

rendelkezik, lehetősége van felhívni a figyelmet a brassói magyarság problémáira, 

szükségleteire és javaslataira, elősegítve az önkormányzati döntést. Toró Tamás az MTI-nek 

elmondta: a brassói magyarság azután kérte, hogy legyen ily módon képviselője az 

önkormányzatban, hogy a város fejlődésével a magyarok számaránya csökkent, és 2020 óta 

nincs önkormányzati képviselete. A magyarság aránya 4,3 százalékos, és bár a 2024-es 

önkormányzati választásokon 4,9 százalékon teljesített, nem volt elegendő az 5 százalékos 

bejutási küszöb átlépéséhez. 

                              
Hogyan érintik a magyar középiskolákat az oktatási tárca keretszámai? Ravasz 

Ábelt kérdeztük 
2025. június 24. – Ma7 

Milyen szempontok alapján állította össze az oktatási minisztérium a napokban közzétett 

középiskolai keretszámokat? Maradt-e még mozgástere a megyéknek a végleges számok 

megállapítására? Mennyivel lesz kevesebb középiskolás a 2026/27-es tanévben, mint idén? 

Kell-e tartani attól, hogy megszűnnek magyar középiskolák? Ravasz Ábelt, Tomáš Drucker 

oktatási miniszter tanácsadóját kérdeztük. “Minden évben vannak keretszámok, amelyek úgy 

születnek, hogy hosszas egyeztetés után a minisztérium és a fenntartók, döntően a megyék, 

meghatározzák, a középiskolák az egyes szakokra hány diákot vehetnek fel. Ennek az a lényege, 

hogy a középiskolák optimális számú helyet kínáljanak, nyíljanak olyan szakok, amelyekre 

szükség van, de ne legyenek fenntartva olyan helyek, amelyek szükségtelenek” - hangsúlyozta 

Ravasz Ábel. 
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https://maszol.ro/belfold/Allando-meghivott-tag-kepviseli-a-magyarsagot-Brasso-onkormanyzataban
https://ma7.sk/oktatas/hogyan-erintik-a-magyar-kozepiskolakat-az-oktatasi-tarca-keretszamai-ravasz-abelt-kerdeztuk
https://ma7.sk/oktatas/hogyan-erintik-a-magyar-kozepiskolakat-az-oktatasi-tarca-keretszamai-ravasz-abelt-kerdeztuk
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IX. Felvidéki Vágta: Még színesebb kínálat 
2025. június 24. – Ma7, Felvidék.ma  

Az ingyenes rendezvényt ezúttal július 5-én rendezik meg a megszokott színhelyen, a sikabonyi 

repülőtéren. 18 településről neveztek be lovasok a Felvidéki Vágtára, s a három kategóriában 

végül 19 lovas indul majd a versenyen. Ma került sor a IX. Felvidéki Vágta sajtótájékoztatójára 

a Dunaszerdahelyi Városi Hivatal nagy üléstermében, amely során dr. Hájos Zoltán 

polgármester, Bóna Erzsébet, a rendezvény fő szervezője és Winkler Zsolt, a Nemzeti Vágta 

nevezési és elővágta-igazgatója adtak tájékoztatást a rendezvénnyel kapcsolatban. Minden 

híresztelések ellenében a Felvidéki Vágta rendezvénycím és kifejezés megmarad”, utalt a 

polgármester arra a feljelentésre, amit a Szlovák Értelmiségiek Társulása „követett el” pusztán 

a „Felvidék” kifejezés használata miatt, s amiért többek között Hájos Zoltánnak is rendőrségi 

kihallgatáson kellett megjelennie. 

                  
Júniusban sem maradhatott el a szokásos havi egyeztetés 
2025. június 24. – Pannon RTV 

Maja Gojkovićtyal, a Tartományi Kormány elnökével egyeztetett a Vajdasági Parlament 

holnapi üléséről Juhász Bálint - olvasható a Tartományi Képviselőház elnökének közösségi 

oldalán. Juhász Bálint bejegyzésében úgy fogalmazott, hogy júniusban sem maradhatott el a 

szokásos havi egyeztetésük, amely során áttekintették az előttük álló feladatokat, valamint 

megvitatták mindazokat a témákat, amelyek nagy jelentőséggel bírnak Vajdaság számára. 

Kiemelt figyelmet fordítottunk a Képviselőház 10. ülésére, amelyre holnap kerül sor, és ahol 

számos fontos döntést kell meghoznunk - fogalmazott Juhász Bálint. 

 

Vicsek: ez a jelentés nem az akadémiai szabadságról, hanem a központosításról 

szól 
2025. június 24. – Pannon RTV 

Az Európai Parlament Kulturális és Oktatási Szakbizottságában ma szavazott az Európai 

Egyetemi Szövetségekről szóló jelentésről. Vicsek Annamária, a Fidesz-KDNP EP-képviselője, 

a Patrióták Európáért Frakció tagja a jelentés kapcsán kiemelte: ,,A cél eredetileg az egyetemek 

közötti együttműködés erősítése lett volna, de e helyett a baloldali többség arra használta a 

jelentést, hogy újra Magyarországot támadja.” ,,Az általam benyújtott módosító, amely 

egyértelműen felszólította az Európai Bizottságot, hogy hagyjon fel a magyar egyetemisták 

jogszerűtlen és megkülönböztető kizárásával az Erasmus+ programból elutasításra került a 

baloldali többség részéről. Ahelyett, hogy kiálltak volna a magyar egyetemisták mellett, 

csatlakoztak az Európai Bizottsághoz, hogy politikai zsarolás részévé tegyék a programba való 

visszatérést” - mondta el a jelentés kapcsán Vicsek. 
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https://ma7.sk/tajaink/ix-felvideki-vagta-meg-szinesebb-kinalat
https://pannonrtv.com/rovatok/politika/juniusban-sem-maradhatott-el-szokasos-havi-egyeztetes
https://pannonrtv.com/rovatok/politika/vicsek-ez-jelentes-nem-az-akademiai-szabadsagrol-hanem-kozpontositasrol-szol
https://pannonrtv.com/rovatok/politika/vicsek-ez-jelentes-nem-az-akademiai-szabadsagrol-hanem-kozpontositasrol-szol
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A mezőgazdasági minisztérium pályázatairól részletesen 
2025. június 24. – Pannon RTV  

Jelenleg több pályázat is elérhető a szerbiai mezőgazdasági minisztériumnál. A fémzárolt 

vetőmagok után járó támogatás mellett a törzskönyves minőségi állatokra is megjelent a kiírás, 

de a műtrágyabeszerzést is támogatja a szaktárca. Mindeközben az aratás is zajlik. Mekkora 

lesz a hozam és milyen felvásárlási árakra számíthatnak a gazdák a gabonafélék esetében? 

Egyebek mellett erről kérdezte Juhász Attila szerbiai mezőgazdasági államtitkárt Bíró Tamara. 

 

Jótékonysági koncert az MTTK-ban 
2025. június 24. – Vajma.info, Pannon RTV 

Jótékonysági koncertet szervezett a Magyar Tannyelvű Tanítóképző Kar Szabadkán. Az 

egyetem egykori diákjának megsegítésére felléptek mások mellett az intézmény oktatói, 

dolgozói, valamint hallgatói is, akik nemrég alapították meg újra az MTTK Bandet. Olyan 

művészek is hozzájárultak a jótékonysági koncert sikeréhez, mint Paskó Csaba, Zsiga Pál, 

Görög Enikő és Noémi, valamint a Pro Musica Kamarakórus. Pintér Krekity Valéria, dékán, 

Magyar Tannyelvű Tanítóképző Kar, Szabadka: „A Magyar Tannyelvű Tanítóképző Kar 

igyekszik összefogással közösen lélekben és szívvel segíteni egykori hallgatónknak, Zaj 

Tamarának, aki egy súlyos betegséggel áll szemben, megsegíteni a gyógyulásában, és ezért egy 

jótékonysági koncertet szervezünk a számára. A programot úgy igyekeztünk összeállítani, hogy 

a mi oktatóink, dolgozóink, hallgatóink lépnek fel, de meghívott vendégeink is vannak.” 

                   
KMKSZ Jótékonysági Alapítvány: folytatódik a Zrínyi Ilona Kárpátaljai Támogatási 
Program 
2025. június 24. – Karpat.in.ua 

Megkezdődött az egészségügyi dolgozók, művelődésszervezők, könyvtárosok, közgyűjteményi 

dolgozók, művészeti- és sportiskolai oktatók, a médiában tevékenykedők, a színészek, 

előadóművészek, valamint a gyermekjóléti szolgáltatást és ellátást vagy fogyatékkal élők és más 

sajátos igényekkel rendelkezők ellátását biztosító dolgozók pályázatának benyújtása. A 

pályázatok június 23-tól július 18-ig nyújthatók be az alapítvány regionális irodáiban. Felhívják 

az érintettek figyelmét, hogy a pályázati felhívásban előírt dokumentumok és 

dokumentummásolatok benyújtása kötelező. A pályázat feltételeiről, illetve a szükséges 

dokumentumokról a www.kmkszalap.org honlapon tájékozódhatnak az érintettek – 

informálta a médiát Gulácsy Géza, a „KMKSZ” Jótékonysági Alapítvány igazgatója. 

 

Kőbe zárt történetek – XIV. Nemzetközi Szobrásztábor Kárpátalján 
2025. június 24. – Karpat.in.ua 

A Kárpát-medence-szerte ismert szobrászművész, Matl Péter által egy évtizede megálmodott 

és létrehozott Nemzetközi Szobrásztábor két héten át tartott a festői szépségű Kvitka Polinini 

szanatórium területén. A „Kárpátaljai Szoborút” projekt részeként megrendezett táborban két 
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héten át hat ország művészei alkottak modern köztéri szobrokat. A programot a „Pro Arte – 

Munkacs” civil szervezet valósította meg, Matl Péter vezetésével. A cél: Kárpátalja kulturális 

örökségének ápolása, és egy különleges, művészeti turisztikai útvonal létrehozása. 

 

Kiemelkedő eredményeket ért el a Lehoczky Tivadar Kárpátaljai Megyei Néprajzi 

Múzeum 
2025. június 24. – Kárpátalja.ma, Karpat.in.ua 

A Kárpátaljai Megyei Néprajzi Múzeum 1945. június 20-án jött létre, majd 2015-ben 

hivatalosan is felvette az alapító, régész és a kárpátaljai múzeumi élet megteremtőjének, 

Lehoczky Tivadarnak a nevét. Olga Sumovszka, a múzeum jelenlegi igazgatója elmondta, hogy 

ez alatt a 80 év alatt az intézménynek számos eredményt sikerült felmutatnia. 

 

A Munkácsi Görögkatolikus Egyházmegyei Karitász adománya a látássérültek 
szövetségének 
2025. június 24. – karpataljalap.net 

A Szent Panteleimon Karitász Kárpátaljai Görögkatolikus Jótékonysági Szervezet Kárpátalja-

szerte sokirányú tevékenységet folytat a rászorulók megsegítése terén. Ingyenkonyhákat 

működtetnek számos településen, az iskolásoknak tanszercsomagokat adományoznak, a 

rászoruló családokat előnevelt csirkékkel támogatják, segítik a háborúban elesett kárpátaljai 

katonák árváit és özvegyeit, tüzelőanyagot osztanak szét a rászorulók között, s még hosszasan 

sorolhatnánk szerteágazó tevékenységüket. Különböző programjaik mellett folyamatosan 

dolgoznak új projektek megvalósításán, amelyek az itthon maradottak támogatására 

irányulnak. Ezúttal a Vakok és Gyengénlátók Kárpátaljai Megyei Szövetségének adományoztak 

speciális segédeszközöket, digitális asztali olvasótévéket. 

 

Missziós családi csendes napot tartottak a beregszászi Református Roma 

gyülekezetben 
2025. június 24. – Karpat.in.ua 

„Újjászületés és szolgálat” címmel szerveztek missziós családi csendes napot a beregszászi 

Református Roma gyülekezetben. A rendezvényen magyarországi lelkészek és missziós 

önkéntesek is jelen voltak. Az igehirdetések, a „jó hírt” hozó gospel dalok, az együtt eltöltött 

órák és beszélgetések a roma közösség erősítését, hitük elmélyítését szolgálták. 
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Határok nélkül 
2025. június 24. – Kossuth Rádió 

 

Néptánc és népzene, történelmi ismeretek átadása, hungarikumok bemutatása, magyar 

oktatás. Lehetne tovább is sorolni azokat a tevékenységeket, amelyeket 125 ösztöndíjas vitt 

szerte a nagyvilágban. A Körösi Csoma Sándor és a Petőfi Sándor Program ösztöndíjasai újabb, 

sikeres szolgálati évet zárhattak. Veres Emese-Gyöngyvér is ott volt a beszámolón, ahol 

elsőként Nacsa Lőrinc nemzetpolitikáért felelős államtitkárt kérdezte. 

 

Szerbiában egyes egyetemi karok már több mint fél éve blokád alatt vannak, nincs oktatás. A 

hallgatók nem tudják befejezni az évet, és az ösztöndíjakra sem tudnak pályázni. A problémát 

megoldandó a Magyar Nemzeti Tanács pénteki ülésén arról döntött, hogy a 2025/26-os 

tanévre vonatkozó ösztöndíjpályázatainak a határidejét rugalmasan kezeli.  

 

A Mathias Corvinus Collegium beregszászi központjában a Középiskolás Program 

résztvevőinek ballagási ünnepsége nemcsak a tanév lezárását jelentette. Fontos mérföldkő volt 

a diákok életében azért is, mert az elmúlt évek alatt nemcsak tudással, hanem élményekkel, 

barátokkal is gazdagodtak a fiatalok. Bár az aktuális képzési időszak lezárult, a jelentkezést a 

következő tanévre továbbra is fogadják, és várják az érdeklődő fiatalokat az MCC Fiatal 

Tehetség Programjába. 

 

A Határtalanul a Magyar Fiatalokért Egyesület székelyföldi körútra indul, ahol ottani magyar 

ifjúsági szervezetek képviselőivel találkoznak. Szerdán Marosvásárhelyre, onnan 

Csíkszeredába, majd Székelyudvarhelyre és Kézdivásárhelyre látogatnak. Az egyesület 

céljairól, eddigi tevékenységéről és a külhoni fiatalokkal való együttműködéséről Bagi 

Barnával, az egyesület vezetőjével Bíró István beszélgetett. 

 

Hagyományosan a kerékpáros túrával kezdődött Nagyváradon a Szent László Napok egyhetes 

programkavalkádja. A bringások Nagyvárad központjából kerekeztek Biharkeresztes 

központjába, ahol megkoszorúzták a lovagkirály szobrát. 

 

A muzslyai Szűz Mária Szent Neve templomban az arany- és ezüstlakodalmukat ünneplő 

házaspárokat köszöntötték. A faluban nagy hagyománya van ennek a tanúságtételnek, hisz a jó 

példákat szeretnék bemutatni a fiatalabb nemzedékeknek. Kónya-Kovács Otília összeállítása. 

https://mediaklikk.hu/musor/hataroknelkul/

